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Hyvinkään lukion opiskelijakunta 
Hallituksen kokouksen 3/2025 4.4.2025 pöytäkirja 

Hyvinkään lukio, OPK-huone 
TYÖJÄRJESTYS 

1§         KOKOUKSEN AVAUS 
2§         LÄSNÄOLIJOIDEN TOTEAMINEN 
3§         KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 
4§         TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 
5§  OPISKELIJAKUNNAN EUROVIISUTAPAHTUMA 
6§  OPISKELIJAKUNNAN PÄÄSIÄINEN 
7§ ESITYS NETTISIVUJEN MUUTTAMISESTA POIS GOOGLE SITES 

ALUSTALTA 
8§ KATSAUS OPISKELIJAKUNNAN TOIVEBOKSIIN JA MUUHUN 

ANNETTUUN PALAUTTEESEEN 
9§        META 
10§ KUULUMISET 
11§  KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

OSALLISTUJAT 

Egero Aluste,  puheenjohtaja 
Leo Myllymäki 
Elina Valtonen,  poistui 14.36 §:n 5 aikana, palasi 15.00 §:n 7 aikana 
Vilho Meriläinen 
Minja Mantila 
Julianna Wessman,  saapui aikaan 15.01 §:n 7 aikana 
Elma Lindholm,   poistui 14.54 §:n 6 aikana 
Väinö Aaltonen 
Veeti Räikkönen 
Hilkka Prauda 

VIERAAT 

Lauri Vanhanen  ohjaava opettaja, rahastonhoitaja 
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1§ Kokouksen avaus 

Esitys pj.:  Avataan kokous ajassa 14.30 

Päätös: Avattiin kokous aikaan 14.32 

2§ Läsnäolijoiden toteaminen 

Esitys pj.:  Todetaan kokouksen läsnäolijoiden määrä nimenhuudolla. 

Päätös: Päätös esityksen mukaan. 

3§ Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Esitys pj.:  Kokous on laillinen ja päätösvaltainen, kun kokouksessa on paikalla 
opiskelijakunnan hallituksesta vähintään enemmistö. 

Päätös: Todetaan kokous päätösvaltaiseksi. 

4§ Työjärjestyksen hyväksyminen ja kahden pöytäkirjantarkastajan valinta. 

Esitys pj.:  Hyväksytään työjärjestys sellaisenaan ja valitaan kokoukselle kaksi 
pöytäkirjantarkastajaa. 

Päätös: Valitaan pöytäkirjantarkastajiksi Hilkka Prauda ja Väinö Aaltonen. 
Opiskelijakunnan sihteeri Elina Valtonen ei voi olla paikalla koko kokousta, 
joten valitaan pöytäkirjanpitäjäksi varapuheenjohtaja Leo Myllymäki. 

5§ Opiskelijakunnan euroviisutapahtuma 

Esitys pj.:  Päätetään euroviisutapahtuman järjestämisestä ja sen käytännönasioista. 

Käsittely: Hallitus kävi keskustelua euroviisutapahtuman järjestämisestä. Keskustelun 
aikana hallitus päätti yksimielisenä järjestää euroviisutapahtuman tai -
tapahtumia edellisen kokouksen §:ssä 7 mainittujen ideoiden pohjalta sekä 
päätti euroviisutapahtuman tai -tapahtumien budjetiksi 100 €. 

Päätös: Hallitus päättää järjestää euroviisutapahtuman tai -tapahtumia edellisen 
kokouksen §:ssä 7 mainittujen ideoiden pohjalta ja päättää budjetiksi 100 €. 

6§ Opiskelijakunnan pääsiäinen 

Esitys pj.:  Päätetään pääsiäisenä järjestettävästä ohjelmasta ja vuotuisen munajahdin 
budjetista. 

Käsittely: Hallitus merkitsee tiedoksi, että munajahti järjestetään 17.4. Edetään 
munajahdin budjetin päättämiseen. 

 Esitys Elma Lindholm: päätetään munajahdin budjetiksi 65 €. Kannatus 
Hilkka Prauda. Esitys hyväksyttiin. 

 Esitys Egero Aluste: järjestetään PPPPP, eli paras pääsiäispupupukupäivä. 
Esitys hyväksyttiin yksimielisesti. 

Päätös: Merkitään tiedoksi, että munajahti järjestetään 17.4. Hallitus päättää 
munajahdin budjetiksi 65 €. Hallitus päättää myös, että järjestetään PPPPP. 
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7§ Esitys nettisivujen muuttamisesta pois Google Sites -alustalta 

Opiskelijakunnan nykyiset nettisivut ovat toteutettu Google Sites -alustalla. Tämän 
alustan käytössä on kuitenkin erinäisiä ongelmia, joiden vuoksi uuden toteutuksen 
tekeminen olisi perusteltua. 

Nykyisen Google Sites -alustan rajoitukset: 

Google Sites on alustana todella rajoittava. Alustalla ei ole kovinkaan suuria visuaalisia 
muokkausmahdollisuuksia sekä mahdollisuutta vaihtaa mm. analytiikkapalveluita tai 
monia muita teknisiä ja kehittyneempiä ominaisuuksia ei juurikaan ole. Lisäksi alustalla 
ei kykene käyttämään omaa domain-nimeä sekä alustan hakukoneoptimointi on 
ironisesti melko huono. 

Uuden sivuston edut 

- Parempi hakukoneoptimointi 
- Oman domain-nimen käyttö sivuilla (kipinanopk.fi, hyvinkaanlukionopk.fi) 
- Paremmat mahdollisuudet kustomoida sivuston ulkonäköä 

Esitys vpj.:  1) Päätetään nettisivujen budjetiksi vuodelle 2025 50€.  

2) Hallitus päättää opiskelijakunnan nettisivujen tavoitellun domainin.  

3) Hallitus valtuuttaa varapuheenjohtajan yhdessä muun puheenjohtajiston 
sekä ohjaavan opettajan kanssa suorittamaan nettisivujen teknisen 
toteutuksen sekä päätökset budjetin käytöstä. Selvitys budjetin käytöstä on 
tuotava hallitukselle tietoon. 

Käsittely: Käsittelyn aikana esittelijä muutti esitystään kohdan 1 osalta: ”Päätetään 
nettisivujen budjetiksi vuodelle 2025 50€. Budjetti on käytettävä nettisivujen 
ylläpitämiseen liittyviin kustannuksiin.” 

 Hallitus päätti yksimielisenä, että se tavoittelee kipinanopk.fi-domainia 
nettisivujen järjestämisessä. 

Päätös: 1) Päätetään nettisivujen budjetiksi vuodelle 2025 50€. Budjetti on 
käytettävä nettisivujen ylläpitämiseen liittyviin kustannuksiin. 

2) Hallitus päätti, että se tavoittelee kipinanopk.fi-domainia nettisivujen 
järjestämisessä. 

3) Hallitus valtuuttaa varapuheenjohtajan yhdessä muun puheenjohtajiston 
sekä ohjaavan opettajan kanssa suorittamaan nettisivujen teknisen 
toteutuksen sekä päätökset budjetin käytöstä. Selvitys budjetin käytöstä on 
tuotava hallitukselle tietoon. 
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8§ Katsaus opiskelijakunnan toiveboksiin ja muuhun annettuun 
palautteeseen 

Opiskelijakunnan toiveboksi 

Opiskelijakunnan nettisivuilla sijaitsee opiskelijakunnan toiveboksi, eli Google-forms 

lomake, jonne voi kuka tahansa ehdottaa erilaisia ideoita. Tähän mennessä 

lomakkeeseen on vastattu 3 kertaa. Näistä asiallisia ehdotuksia ovat: 

1. “Perjantaina vois soida musiikkia useamminkin + live musiikkiesitykset on aina kivoja” 

2. “Monien koulujen wanhoissa näytti olevan tänä vuonna himmeä valaistus. Heräsi 

kavereiden kanssa kysymys voisiko seuraavan vuoden wanhoihin kenties toteuttaa 

erilaisen valaistuksen.” 

Muihin kanaviin jätetyt ehdotukset 

Opiskelijakunnan nettisivuille on laitettu myös kysely opiskelijoiden kiinnostuksesta 

erilaisia tapahtumatyyppejä kohtaan. Kuva tämän kyselyn yhteenvedosta esityslistan 

liitteenä (liite 1). Kyselyssä on myös vapaa sana -kohta, johon on annettu erilaisia 

ehdotuksia, joista asiallisia ovat seuraavat: 

1. “Joku videopeliturnaus emt fortnite-customi tai joku.” 

2. “Dota 2 video peli turnaus” 

3. “Just dance välkät ja 07 abeille kunnon pukeutumisviikko” 

4. “Välkällä jotain liikunta juttuu esim. Just Dance monitoimisalissa” 

5. “Ulkovälkät” 

6. “Julkiset väittelyt tietystä aiheesta” 

7. “Bändejä/laulajia” 

8. “Enemmän teemapäiviä ja pukeutumispäiviä, tietovisoja, josta palkintoja” 

Liite 1: Yhteenveto kyselystä 

 

Esitys vpj:  1) Merkitään tähän mennessä annetut ehdotukset toiveboksiin tiedoksi ja 
päätetään, johtaako ehdotukset jatkotoimenpiteisiin. 

2a) Merkitään tiedoksi kyselyn opiskelijoiden kiinnostuksesta 
tapahtumatyyppejä kohtaan tulokset ja hyödynnetään niitä tulevien 
tapahtumien suunnittelussa. Olisi suotavaa, että palvelemme opiskelijoita 
järjestämällä mahdollisuuksien mukaan paljon kiinnostusta saaneita 
tapahtumatyyppejä. 

2b) Päätetään, että johtavatko tämän kyselyn vapaa sana -kohdan 
ehdotukset jatkotoimenpiteisiin. 

Käsittely: Käsittelyn aikana esittelijä muutti esitystään kohtien 1) ja 2b) osalta: 

1) Merkitään tähän mennessä annetut ehdotukset toiveboksiin tiedoksi ja 
hyödynnetään niitä tulevan toiminnan suunnittelussa. 

2b) Merkitään tapahtumakiinnostuskyselyn vapaa sana -kohdan ehdotukset 
tiedoksi ja hyödynnetään niitä tulevan toiminnan suunnittelussa. 
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Päätös: 1) Merkitään tähän mennessä annetut ehdotukset toiveboksiin tiedoksi ja 
hyödynnetään niitä tulevan toiminnan suunnittelussa. 

 2a) Merkitään tiedoksi kyselyn opiskelijoiden kiinnostuksesta 
tapahtumatyyppejä kohtaan tulokset ja hyödynnetään niitä tulevien 
tapahtumien suunnittelussa. Olisi suotavaa, että palvelemme opiskelijoita 
järjestämällä mahdollisuuksien mukaan paljon kiinnostusta saaneita 
tapahtumatyyppejä. 

 2b) Merkitään tapahtumakiinnostuskyselyn vapaa sana -kohdan ehdotukset 
tiedoksi ja hyödynnetään niitä tulevan toiminnan suunnittelussa. 

9§ Kuulumiset  

Keskustellaan eri ryhmien kuulumisista ja tavoitteiden toteutumisesta sekä merkitään 
nämä tiedoksi.  

9.1 Puheenjohtajiston kuulumiset  

• Ei kuulumisia 

9.2 Tapahtumavastaavan kuulumiset 

• Tapaaminen tapahtumatutoreiden kanssa järjestettiin. Tapaamisessa ei 
sovittu konkreettisia yhteistapahtumia, mutta todettiin, että vapaamuotoista 
yhteistyötä voidaan järjestää erityisesti henkilöresurssien jakamisella. 

• Työryhmät munajahtia sekä munkinsyöntikilpailua järjestetty 

9.3 Viestintätiimin kuulumiset 

• Ei kuulumisia 

9.4 Koti- ja kouluyhdistyksen kuulumiset 

• Kokous pidetty. Kokouksessa käsiteltiin mm. stipendejä. 

10§ META 

Käsittely: 1) Ohjaava opettaja Lauri Vanhanen kertoi, että koulun johtoryhmässä on 
vireillä mahdollinen päätös välituntien pidentämisestä. Opiskelijoille on 
tulossa tästä kysely. 

 2) Tiedoksianto hallituksen jäsenille siitä, että jakavat sähköpostiosoitteensa 
kalenterin jakoa ynnä muuta varten. 

Päätös: Merkitään tiedoksi 

 

11§ Kokouksen päättäminen 

Esitys pj.: Päätetään kokous. 

Päätös: Päätetään kokous aikaan 15.36. 

 

  



                                 
 

 6 

ALLEKIRJOITUS 

Allekirjoittaessani tämän pöytäkirjan hyväksyn sen selontekona kokouksessa käsitellyistä 
aiheista ja päätöksistä. 

 

 

............................................ ____________________............................................ 

Puheenjohtaja Egero Aluste 

 

............................................ ____________________............................................ 

Pöytäkirjanpitäjä Leo Myllymäki 

 

...................................... ____________________...................................... 

Pöytäkirjantarkastaja Hilkka Prauda 

 

...................................... ____________________...................................... 

Pöytäkirjantarkastaja Väinö Aaltonen 

 


